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Sent: Thur 4/2/2020 8:51:33 AM

Subject: RE: Wat zou eerstelijn willen weten (outline tbv volgende kamerbriefCorona)

Received: Thur 4/2/2020 8:51:33 AM

s.nl;

Goeie!

van: INEEXENENN) IEE minvws n>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 10:18

) SEEECIl @minvws.ni>; [EES SE@minvws.ni>;[IEE
@minvws.nl>

CC ) JEEH @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Wat zou eerstelijn willen weten (outline tbv volgende kamerbrief Corona)

Ik denk dat het wel logisch is om bijvoorbeeld WN size [ee te laten kijken, aangezien
zij zich al jaren met de openbare farmacie bezig houden. Dit is typisch een klus waar die mensen die niet

direct in de crisis zitten aan bij kunnen dragen. Ik zet dat wel even in gang.

5.1.2e

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

E minvws.nl

Verzonden met BlackBerry Work

van:"TCEMEEKER© invvis ol
Verzonden: 1 apr. 2020 21:43

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Wat zou eerstelijn willen weten (outline tbv volgende kamerbrief Corona)

Ha

SEO53ssade

Boven het document staat “Wat zouden we de openbare farmacie willen kunnen melden?” t.a.v. de contractering vind ik die

vraag op dit moment nog lastig te beantwoorden. Ik weet wel wat de apothekers graag zouden willen horen (bijv opschorten
preferentiebeleid e.d.), maar verzekeraars zullen dat zeker niet willen toezeggen en aan welke kant wij staan vind ik nu nog

lastig te zeggen. Ik denk dat we moeten proberen hier tot een compromis te komen, maar dat zal vast niet binnen een week

lukken. In dat geval zal in de brief misschien vooral proces moeten staan, bijvoorbeeld “ik ga gezamenlijk met partijen in

gesprek
"

of iets dergelijks.

Ik heb het desalniettemin tekst aangepast en aangevuld. En gesplitst in eerste deel waarvan ik verwacht dat partijen voor vigd
week overeenstemming hebben en 2° deel waar dit waarschijnlijk niet het geval is.

Kun je hiermee uit de voeten?

Van:BEELB @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 17:55
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JER@ minvws.l-;INCEBEEN© «inv. >;IEEEAan: 5.1.2e )
5.1.2e RFI © minvws.nl>

CC: 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Wat zou eerstelijn willen weten (outline tbv volgende kamerbrief Corona)

IE

Hierbij een voorzet voor de vragen waar ‘de openbare farmacie’ antwoord op zou willen hebben in een volgende kamerbrief.

Hebben jullie morgenochtend tijd om aan te vullen/aan te passen? Eerste helft ochtend?

Heb het in twee delen gedeeld:
1. Continuiteit geneesmiddelenvoorziening

2. Continuiteit farmaceutische zorg (gebaseerd op overzicht|EXEMvorige week + diverse brandbrieven)

jij kan item over zorgverzekeraars actualiseren (is gebaseerd op
— inmiddels gedateerde

— BENU-brief)
idee is om dit document te gebruiken als basis voor bespreking morgen wat er vanuit geneesmiddelenkant in

volgende kamerbrief komt.

Dank en groet,

5.1.2e


